
 
 

Treść odpowiedzi na zapytanie radnego Łukasza Kudlickiego  
w sprawie liczby pasażerów korzystających z biletów okresowych Kolei 
Mazowieckich w relacjach do/z Błonia, Witanowa i Bożej Woli 

Serdecznie dziękuję za wyrażone zainteresowanie sprawami publicznego transportu zbiorowego 
na terenie Województwa Mazowieckiego, w tym problemem włączenia do II strefy biletowej 
Zarządu Transportu Miejskiego w Warszawie miejscowości Błonie, Witanów i Boża Wola. 

Z uwagi na fakt, że wnioskowane przez Pana dane m. in. liczba przewiezionych podróżnych przez 
Spółkę „Koleje Mazowieckie – KM” posiadają wartość gospodarczą i stanowią tajemnicę handlową 
przedsiębiorstwa w rozumieniu art. 11 ust.4 ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu 
nieuczciwej konkurencji (Dz.U. z 2019 r. poz. 1010 z późn.zm.) nie możemy udostępnić pisemnie 
tych danych. 

W celu zaprezentowania Panu statystyki przewozów na tym odcinku zapraszam Pana na 
spotkanie z udziałem przedstawiciela Zarządu Spółki „Koleje Mazowieckie – KM” oraz Dyrektora 
Departamentu Nieruchomości i Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Mazowieckiego w Warszawie, w dogodnym dla Pana terminie. 

Szczegóły spotkania proszę bezpośrednio omówić z Panią Katarzyną Wieczorek, Dyrektor wyżej 
wskazanego departamentu pod numerem telefonu 22 59 79 801. 


